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Protokół Nr V/XVII/16 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 18 marca 2016 r. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki na podstawie listy obecności  
(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  
o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Pan Jacek Thiel wniósł o 
wprowadzenie do porządku 2 projektów uchwał Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie określenia zadań powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2016– druk nr 182/16 i w sprawie 
zapewnienia środków finansowych na likwidację barier transportowych w postaci zakupu 
samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych na wózkach inwalidzkich dla potrzeb Domu 
Pomocy Społecznej  w Wejherowie – druk nr 181/16. Pan Witold Reclaf wniósł o 
wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie określenia przystanków na 
terenie powiatu wejherowskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Wejherowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków– druk nr 183/16 oraz 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Szemud– druk nr 184/16. 
Więcej uwag nie było. Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek 
obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Komendanta Powiatowego Policji w Wejherowie i informacji o stanie bezpieczeństwa  
i porządku publicznego na terenie powiatu – druk nr 167/16.  

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie o stanie bezpieczeństwa  
i ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu – druk nr 168/16.  

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia informacji Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wejherowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 
w powiecie - druk nr  169/16. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie oraz sprawozdania z efektów 
pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2015 - druk nr  170/16. 

8. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie  
w świetle przepisów ustawy o promocji zatrudnienia. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Wejherowskiego na 2016r.  – druk nr 180/16. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2016-2019 - druk nr  179/16. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji Szpitalowi 
Specjalistycznemu im. F. Ceynowy Sp.z o.o. w Wejherowie - druk nr  178/16. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Gniewino - druk nr  173/16. 
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13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Miasta Wejherowo – druk nr 
174/16. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Miasta Reda – druk nr 175/16. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Wejherowo – druk nr 176/16. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Choczewo – druk nr 177/16. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniająca uchwałę Rady Powiatu 
Wejherowskiego Nr V/IX/100/15 z dnia 28 sierpnia 2015 r. w sprawie określenia 
przystanków na terenie powiatu wejherowskiego, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Powiat Wejherowski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków– druk 
nr 183/16. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 
Szemud– druk nr 184/16. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zadań powiatu, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 
roku 2016– druk nr 182/16. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zapewnienia środków finansowych 
na likwidację barier transportowych w postaci zakupu samochodu do przewozu osób 
niepełnosprawnych na wózkach inwalidzkich dla potrzeb Domu Pomocy Społecznej  w 
Wejherowie – druk nr 181/16. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nawiązania współpracy z podmiotami 
zrzeszonymi we francuskiej organizacji Comite Intercommunal de Jumelages et de 
Relations Internationales Europe Echanges - druk nr  172/16. 

22. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
23. Interpelacje i zapytania radnych.  
24. Wnioski i oświadczenia radnych. 
25. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  
z XVI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji z dnia 7 marca 2016 roku. 
Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto 
jednogłośnie. 
 
Ad.2.  

Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył jako 
reprezentant Rady Powiatu w następujących uroczystościach:  

• udział w obchodach 6 rocznicy Żołnierzy Wyklętych (ranga powiatowa) 
• udział w Gali Sportu naszego powiatu 
• Biegi Przełajowe Szkół Ponadgimnazjalnych - Puchar Przewodniczącego Rady 

Powiatu (Reda) 
• spotkanie z Francuzami Europe Echanges 

Ponadto przypomniał obecnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych 
do końca kwietnia 2016r. 

 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 4. 
Ponadto pani Starosta powiedziała, ze: 
- podpisana została umowa patronacka między Rainbow Tours o/Gdynia a ZSP Nr 2 w 
Rumi – będziemy tworzyć klasy uczące technik obsługi turystycznej; 
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- odbyły się plenarne obrady Wojewódzkiej  Rady Dialogu Społecznego pod 
kierunkiem Marszałka Województwa Pomorskiego. Dotyczyły one kształcenia 
ustawicznego. Przedstawiona została nasza koncepcja rozwoju szkolnictwa 
zawodowego, która została pozytywnie oceniona przez grono obradujących głownie 
przez pracodawców zrzeszonych w izbach, a także związki zawodowe i 
przedstawicieli ministerstwa; 
- w Łebie odbył się Konwent Powiatów Województwa Pomorskiego. Były omawiane 
tam sprawy rynku pracy, absolwentów na rynku pracy a także rozwoju szkolnictwa 
zawodowego.  
-W Starostwie Powiatowym odbyły się obchody Dnia Przewodnika Turystycznego. 
Zjechali przewodnicy z całego województwa. Jest to turystyczna promocja miasta i 
całego powiatu; 
- odbyły się Powiatowe Obchody Pamięci Żołnierzy Wyklętych; 
- odbyło się spotkanie konsultacyjne w sprawie  koncepcji projektowej przebiegu  
drogi Celbowo-Brudzewo-Wejherowo. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele 
Starostwa, Gminy Puck. Uzgadniano koncepcję wjazdu z drogi powiatowej w 
wojewódzką.  
- odbyło się spotkanie z Zastępcą Dyrektora Departamentu Infrastruktury Ministerstwa 
Sportu i Turystyki w Gdańsku dotyczące korzystania z programu inwestycji 
sportowych. Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie budowy sali gimnastycznej 
pełnowymiarowej w ZSP Nr 4 w Wejherowie z funduszu rozwoju ale również 
możemy korzystać z innych funduszy. 
 
Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wejherowie  
i informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu -  
druk nr 167/16.  

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wejherowie  
i informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 
przedstawiła pani Beata Perzyńska Komendant Powiatowy Policji w Wejherowie. 

Pan Grzegorz Gaszta Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Radny Zbigniew Chuchała pogratulował wyników. Zapytał z czego wynika to, że 
jest 17 wakatów i jaki na to mamy wpływ. Komendant Powiatowy Policji w 
Wejherowie odpowiedziała, że wakaty wynikają z odejść funkcjonariuszy na 
emerytury i przeniesień do innych jednostek. O tym ile ma osób jednostka decyduje 
Komenda Wojewódzka. Wakaty są rozłożone na poszczególne komórki. 

Pan Wojciech Rybakowski Etatowy Członek Zarządu zapytał jak wygląda 
współpraca ze strażami miejskimi, czy są wspólne patrole. Poprosił o wzmożenie 
patroli na ul. Przemysłowej, na której jest niebezpiecznie. Komendant Powiatowy 
Policji odpowiedziała, że współpraca ze strażami układa się wzorowo oraz że wyda 
polecenie zwiększenia patroli na ul. Przemysłowej. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie o 
stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych 
powiatu - druk nr 168/16.  
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Informację przedstawił brygadier Jacek Nowak Zastępca Komendanta 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie. 

Pan Grzegorz Gaszta Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego poinformował, że komisja bardzo szczegółowo analizowała  informację, 
po czym zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Radny Zbigniew Chuchała zapytał dlaczego jednostka w Wejherowie jest na 
szarym końcu jeśli chodzi o etaty.  Pan Jacek Nowak powiedział, że wakaty są 
uzupełniane a mają tyle etatów ile im przydzielono. 

Radny Józef Reszke powiedział, że mamy krajowy system OSP. Należałoby 
zastanowić się nad dzisiejszym projektem uchwały dotyczącym  udzielenia pomocy 
dla OSP Słajszewo. Radny stwierdził, że w Gminie Choczewo jest więcej 
miejscowości, które potrzebowałoby pomocy. Zaproponował sporządzenie mapy i 
zrobienie harmonogramu jednostek dla których będziemy udzielać pomocy. Pan Jacek 
Nowak powiedział, że OSP mają swoją specyfikę. Jeżeli jest wniosek OSP  to na 
pewno udzielona  pomoc nie zostanie zmarnowana. Sami członkowie mają rozeznanie, 
czy wejść do systemu krajowego i sprostać kryteriom działającym w systemie 
krajowym. Radny Robert Lorbiecki powiedział, że dziwi się że radny zastanawia się 
nad sensem pomocy dla OSP Słajszewo. W stronę Choczewa przyjeżdża dużo 
turystów, jest chęć pracy członków OSP, mogą oni szybko dotrzeć do sąsiednich 
miejscowości. Radny Józef Reszke powiedział, że jest to samochód drogi (850 tys. zł), 
dlatego tez można zastanawiać się, czy powinien być zakupiony do tak małej 
miejscowości. Jego zdaniem, szybciej będzie można pozyskać ludzi do pracy w OSP 
w większej miejscowości. Stwierdził, że jest za racjonalnym wydawaniem pieniędzy. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wejherowie o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego w powiecie - druk nr 169/16.  

Informację przedstawiła pani Ewa Banasik Państwowy Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Wejherowie. 

Pan Grzegorz Gaszta Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Prorodzinnej poinformowała, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Pan Witold Reclaf Wicestarosta zapytał, ilu pracowników liczy placówka. pani 
Ewa Banasik odpowiedziała, że 39. Radny Piotr Pelcer podziękował za pracę Sanepid-
owi. Powiedział o wzroście zachorowań zwłaszcza na krztusiec, zapytał dlaczego tak 
się dzieje, czyżby ruchy anty szczepionkowe miały tak duże znaczenie. Pani Ewa 
Banasik odpowiedziała, że niektóre szczepionki są nieskuteczne, działanie  ruchu anty 
szczepionkowego ma również znaczenie - pacjenci odmawiają szczepień.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad. 7.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie 
oraz sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 
2014 - druk nr  170/16.  
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Sprawozdanie przedstawiła pani Iwona Romanowska Dyrektor PCPR w 
Wejherowie.  

Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Prorodzinnej poinformowała, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad.8. 

Informację na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w 
Wejherowie w świetle przepisów ustawy o promocji zatrudnienia przedstawiła pani 
Grażyna Sobieraj Dyrektor PUP w Wejherowie (zał. nr 5). 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że z informacją zapoznała się 
Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
 
Ad.9.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Wejherowskiego na 2015r. – druk nr 180/16 przedstawiła pani Gabriela 
Lisius Starosta Wejherowski. 

Radny Zbigniew Chuchała zapytał dyrektora Zarządu Drogowego, czy są plany 
remontu ul. Przemysłowej.  Pan Janusz Nowak Dyrektor Zarządu Dróg odpowiedział, 
że dokumentacja remontu jest gotowa. W przyszłym roku planuje się realizację. 
Planuje się wykonanie odcinka 900 m wraz z chodnikami ul. Granicznej –
Przemysłowej do osiedla. Wystąpiliśmy już o pozwolenie na budowę. 

Radny Józef Reszke zapytał, czy są przyrzeczenia gmin do współfinansowania 
w 50% w remontach dróg. Pan Witold Reclaf odpowiedział, że były na ten temat 
rozmowy z gminami. W tym roku zaplanowano wyremontowanie ponad 20 km dróg. 
Teraz dopracowywane są szczegóły i będą podpisywane umowy z gminami. 

Pan Grzegorz Gaszta Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego, Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Prorodzinnej, pan Robert Lorbiecki Przewodniczący Komisji Kultury, 
Sportu i Turystyki, Pan Władysław Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu 
i Finansów poinformowali, że ich komisje zaopiniowały niniejszy projekt pozytywnie. 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2016-2019 - druk 
nr  179/16 przedstawiła pani Joanna Wojciechowska Skarbnik Powiatu.  

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 
Szpitalowi Specjalistycznemu im. F. Ceynowy Sp. z o.o. w Wejherowie - druk nr 
152/15 przedstawił pan Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 

Radny Zbigniew Chuchała zapytał o zakres remontu oddziału pediatrii w 
Szpitalu Specjalistycznym w Wejherowie. Pan Andrzej Zieleniewski prezes szpitala 
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powiedział, że wyremontowany wcześniej oddział kardiologii jest już na bardzo 
wysokim poziomie, m.in. wykonywane są zabiegi elektrokardiologiczne, czy zabiegi 
termo ablacji. Oddział pediatrii od początku powstania szpitala nie był inwestowany. 
Pierwotnie oddział ten był przeznaczony na oddział zakaźny. Nie było i nie ma 
potrzeby tworzenia takiego oddziału w naszym szpitalu. Przy każdej sali są sanitariaty, 
które teraz chcą wykorzystać na łazienki. Oczekiwania rodziców pacjentów są coraz 
większe, chcą przebywać razem z dziećmi. Musimy dostosować się do nowych 
potrzeb. Całość remontów szacuje się na ok. 4 mln zł. Szpital zabiega i lobbuje w celu 
pozyskania środków na ten cel. Mają nadzieję, że samorządy i Urząd Marszałkowski 
dadzą na to środki. Dużym problemem jest brak dostatecznego parkingu przy szpitalu. 
Są trzy koncepcje. Jedna to zbudowanie parkingu trzy poziomowego ślimakowego. 
Jest to koszt ok. 6 mln. zł. Jest również pomysł Miasta Wejherowa wybudowania 
miejsc parkingowych na terenie działek zalewowych. Na dzień dzisiejszy jest potrzeba 
uzyskania około 200 miejsc parkingowych.  

Radny Józef Reszke powiedział, że kluczem w inwestycjach była blokada 
założona przez lasy państwowe, zapytał czy coś się zmieniło. Prezes szpitala 
odpowiedział, że dotychczas lasy nie są skłonne do ustępstw. 

Radny Witold Reclaf Wicestarosta powiedział, że omawiano ten problem na 
Zarządzie Powiatu. Porównano koszty zrobienia parkingu przy cmentarzu. Koszt 
około 1 mln. zł. Parking można uzyskać poprzez ścięcie drzew wokół szpitala, na 
które wycięcie zgadzają się lasy. Zaproponowano aby omówić ten pomysł na 
Konwencie Wójtów. Radny Wiesław Szczygieł powiedział, że jest to otulina szpitala i 
jest przeciwny ścinaniu tych drzew. 

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Prorodzinnej poinformowała, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Gniewino - 
druk nr  173/16  przedstawił pan Kazimierz Grubba Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego. 

Pan Grzegorz Gaszta Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego poinformował, że komisja zaopiniowała  projekty uchwał w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla 
gmin pozytywnie. 

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  
że komisja również zaopiniowała projekty pozytywnie. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad.13. 
  Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Miasta 
Wejherowo – druk nr 174/16 przedstawił pan Kazimierz Grubba Naczelnik Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego  

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.14. 
  Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy 
Miasta Reda – druk nr 175/16  przedstawił  pan Kazimierz Grubba Naczelnik 
Wydziału Zarządzania Kryzysowego.  

Radny Józef Reszke stwierdził, że ilość zdarzeń w Redzie jest dużo większa niż 
w pozostałych gminach. Zapytał, czy dofinansowanie nie powinno być większe. 
Naczelnik odpowiedział, że Burmistrz Miasta Reda wnioskował o dofinansowanie w 
kwocie 50.000,-zł. Kwota całkowita zakupu to 400.000,-zł. 

Po czym w przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta 
jednomyślnie. 
 
Ad.15. 
  Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Wejherowo – 
druk nr 176/16 przedstawił  pan Kazimierz Grubba Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego.  

Uwag nie zgłoszono. 
W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.16. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej dla Gminy Choczewo – 
druk nr 177/16 przedstawił  pan Kazimierz Grubba Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego. 

Głos zabrał radny Robert Lorbiecki, który powiedział, że OSP Słajszewo 
zanotowało w zeszłym roku 50 wyjazdów do zdarzeń. W porównaniu jednostka w 
Kopalinie tylko dwa. W Słajszewie dotychczasowy wóz strażacki jest stary z 1978 r. 
Podziękował Zarządowi za poparcie wniosku Gminy Choczewo i za przedstawienie 
powyższego projektu uchwały. 

Radny Józef Reszke zapytał, czy w budżecie Gminy zarezerwowano 500.000,-
zł na zakup wozu. Ponadto zapytał ile mieszkańców zamieszkuje Słajszewo i ile 
członków liczy OSP Słajszewo. Radny Robert Lorbiecki odpowiedział, że w budżecie 
Gminy zarezerwowano 400.000,-zł. OSP Słajszewo to 15 aktywnych członków i 6 
mniej aktywnych. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad.17. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniający uchwałę Rady 
Powiatu Wejherowskiego Nr V/IX/100/15 z dnia 28 sierpnia 2015 r. w sprawie 
określenia przystanków na terenie powiatu wejherowskiego, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Wejherowski oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków– druk nr 183/16 przedstawił  pan Witold Reclaf Wicestarosta 

Pan Władysław Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad.18. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Gminie Szemud– druk nr 184/16 przedstawił  pan Witold Reclaf 
Wicestarosta 
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Pan Władysław Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  
że komisja również zaopiniowała projekty pozytywnie. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie 
 
Ad.19. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zadań 
powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2016– druk nr 182/16 przedstawiła pani Iwona 
Romanowska Dyrektor PCPR w Wejherowie. 

Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Prorodzinnej poinformowała, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad.20. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zapewnienia 
środków finansowych na likwidację barier transportowych w postaci zakupu 
samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych na wózkach inwalidzkich dla 
potrzeb Domu Pomocy Społecznej  w Wejherowie – druk nr 181/16 przedstawiła 
pani Alicja Hilla Dyrektor Domu Pomocy Społecznej  w Wejherowie. 

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Prorodzinnej poinformowała, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad.21. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nawiązania 
współpracy z podmiotami zrzeszonymi we francuskiej organizacji Comite 
Intercommunal de Jumelages et de Relations Internationales Europe Echanges - druk 
nr  172/16 przedstawił pan Piotr Syrocki Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw 
Społecznych. 

Pan Robert Lorbiecki Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 
poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie 
 

Ad.22. 
Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

Radny Władysław Hirsch zapytał , czy spotkanie dotyczące stanu kanalizacji 
deszczowej na terenie Wejherowa dotyczyło złego stanu według przeglądu, jaki 
pokazany został na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. Starosta odpowiedziała, że tak. 
 
Ad.23. 

Brak interpelacji i zapytań radnych.  
 
Ad.24. 

Radny Józef Reszke powiedział, że dotacje otrzymują Gminy po zrealizowaniu 
zadania, natomiast Gmina Choczewo otrzymała dotację dla pogorzelców i ją wydała. 
Złamano tu umowę, że środki finansowe przekazuje się po zrealizowaniu zadania. 



 9

Radny Robert Lorbiecki powiedział, że gmina zakupiła materiały i stal i dom będzie 
budowany (pożar w 2012r.). Starosta Wejherowski powiedziała, że zasada nadal 
obowiązuje. 

Radny Wojciech Rybakowski poinformował obecnych, że szkoły 
ponadgimnazjalne są przygotowane do rekrutacji na rok szkolny 2016/2017. 
Przedstawił publiczną ofertę edukacyjną szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych 
przez powiat wejherowski. 
 
Ad.25 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki złożył wszystkim życzenia 
świąteczne. Po czym dokonał zamknięcia XVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

V kadencji. 
2. Lista zaproszonych gości na XVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

V kadencji. 
3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

 
 

   Posiedzeniu przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 
 
 

                  Ryszard Czarnecki 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 


